

Styremøte CK Haugaland			Møtenr.	Side
			3 / 2019	1 av 3
Dato	Kl.	Sted		
19.02.2019	19:45	Frakkagjerd ungdomsskole		
Referat ved				Dato for sign.
Frode				
Deltakere				
Frode, Rune Vidar, Bjørn Erik, Vegard, Bill og Kathrine				
Fraværende				
Irving, Sondre og Rasmus				

Punkt År/saksnr	Sak	Type
	Godkjenning av sakliste	
19-11	Godkjenning av referat fra 09.01 - Referat fra 09.01 er godkjent.	Info
19-12	Konstituering av styret <ul style="list-style-type: none"> • Leder: Rune Vidar • Nestleder: Rasmus • Sekretær: Rasmus/ Frode • Kasserer: Vegard • 	Info
19-13	Økonomi – Samarbeid med regnskapsfører - Kjell Rune fortsetter som regnskapsfører ut 2019.	
19-14	Formelle overføringer av av e-post, eq timing, minidrett osv <ul style="list-style-type: none"> - Mangler overføring fra Jostein til Rune Vidar. - Bjørn Erik fortsetter som før med eg timing og minidrett. 	
19-15	Gjennomgang av protokoll fra årsmøte - Styret har lest protokoll, ingen kommentarer til denne.	
19-16	Ansvarsfordeling:	

	<ul style="list-style-type: none"> • Klubb.admin: Bjørn Erik • Eq.timing: Bjørn Erik • Klubbklær: Irving og Vegard • Sponsorutvalg/inntektsmuligheter: Vegar har hovedansvar for sponsorinntekter. Vi ser på løsning med flyers som kan deles ut til bedrifter. Vi ser på mulighet for loddsalg som barn/ungdom må bidra med. Innsamling av tomflasker. Dette tas med videre som fast punkt. • Webansvarlig: Rasmus er valgt. • Media: Styret har foreløpig felles ansvar for dette. • Barn/unge <ul style="list-style-type: none"> • Skudenes: Frode • Aksdal 4-10år: Rasmus og Bjørn Erik • Aksdal 11-16år: Rune Vidar • Oppfølging av BMX <ul style="list-style-type: none"> • Sondre Froestad 	
19-17	<p>Trening og rittdeltakelse</p> <ul style="list-style-type: none"> • Siden er nå delt i to • Hvem tar ansvar for treningsopplegget <ul style="list-style-type: none"> • Irving har ansvaret for oversikten <ul style="list-style-type: none"> • Som i fjor trenger vi noen som tar ansvar for de ulike nivåene: Nivå 1: Sven Kato (har snakket med han og det var OK, han skulle snakke med Øystein om han ble med også, som i fjor)) Nivå 2: Her trenger vi 2 personer. - Vurderes videre om nivå 2 skal utgå. Nivå 3: Grethe og Børge Lørdag/Søndag: Kjetil og Irving <p>Nettsiden må oppdateres med følgende grupper: Sandeid, Spinn, Stisykling Kopervik,++++?</p>	
19-18	<p>Arbeidsgruppe for sammenslåing av CKH og Hårfagerittet Steinar Hetland og Odd Erik Osmundsen har begge takket ja.</p>	Info
19-19	<p>Status CKH-rittene. Søknader...?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hårfagerittet • Karmøy rundt • Vats-tempoen, Bill jobber med søknaden mot Vegvesen. • Tysværrittet 	

19-20	Klubbkveld med bevertning <ul style="list-style-type: none"> • Tema? • Ønsker sendes sosialkomiteen • Nye forslag til sosialkomite: Bill informerer Sven Cato om nye forslag fra møte. 	
19-21	Årshjul <ul style="list-style-type: none"> - Kort gjennomgang av status årshjul i møte. 	
19-22	Profilering <ul style="list-style-type: none"> - Besluttet at Irving sjekker pris fra Øystein på profilering av henger, t-shirt, 2 stk magnetskilt og 2 stk beachflagg. 	
19-23	Sykkel dag for barn i August Invitere Bokn, Stord osv.. <ul style="list-style-type: none"> - Avventes inntil videre. 	
19-24	Neste styremøte <ul style="list-style-type: none"> - 19 Mars klokken 18:00 hos Spinn. 	
19-25	Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> • Informasjon: Oscar har meldt overgang til Bokn SK. Hva må vi gjøre for å unngå dette i fremtiden? • Alle landeveis sykler leveres på Spinn innen uke 10. • 	